
PROTOKOŁ Nr 2tż012
z posiedzenia Rady Społecznej przy

zawadzie Lecznictwa Am b ulatoryj nego w T rzeb nicy
z dnia 3 sierpnia 2012 roku.

NadzwyczaJnę posiedzenie Rady Społecznej Zal<ładu Lecznictwa Ambulatoryjnego

odbyło się we wtorek 3 sierpnia 2OI2 roku o godz. 10,00 w sali posiedzęń (parter)

Urzędu Miejskiego w Trzebnicy, pl. MarszałkaJ. Piłsudskiego 1, 55-100 Trzebnica.

Li sta ob ecno Ści stanowi załącznlk do niniej sze go protokołu.

Rada Społeczna w składzie:
o Marek Długozima - burmistrz przewodniczący Rady społecznej
. KrysĘna Smaczyńska - członek Rady Społecznej
o Andorek Łoposzko - członek Rady Społecznej
o Mateusz Stanisz , cz|onek Rady Społecznej
. Wojciech \ilróbel - członek Rady Społecznej

W spotkaniu uczestniczył Daniel Buczak - sekretarz Gminy Trzebnica.

Przewodn iczący Rady Społecznej przedstawił następuj ący porządek obrad :

1. Otwarcie posiedzenia.
2, Przędstawienie iprzyjęcie porządku obrad,

3. Zatwterdzenie protokołu zposiedzenia Rady Społecmej ZLA w Trzebntcy z dnta

8 częrwca 20II roku, kontyruowanego w dniu 14 czerwca2011 roku.

4. ZŃwięrdzenie protokołu zposiedzenia Rady Społecznej ZLA w Trzebntcy z dnta

26 częrwca2012 roku.
5. omówienie aktualnej sytuacji Zal<ładu Lecznictwa Ambulatoryjnego

w Trzebnicy.
6, Wolne wnioski.
Uwag do porządku nie było.
Prowadzący poddał porządek pod głosowanie: ,rz1" - 5. Porządek został PrzYjętY
jednogłośnie.

Ad.3. Przewodniczący Rady Społecznej powiedział, że w zwtązku z tym, żę na

ostatnim posiedzeniu nie udało się im przyjąć protokółu, przedstawia go dziŚ.

Następnie udostępnił zebranym protokoł z dnia 8 czerwca 20II roku tj. pierwszą

częśc protokołu . Z drugączęścią zębrant zapoznali się na poprzednim posiedzeniutj.
w dniu 26 częrwcaZjl2 roku.
Członek Wojciech Wróbel zapytał, czy tenprotokół będzie na bip-ie.

Przewodn rcząay odparł, żę tak,
Członek Rady Krystyna Smaczyńska miała zastrzężęnia do zapisow w I częŚci

protokołu a dotyczyĘ one pytań zadanych przęz Nią na tym posiedzeniu.

Powiedziała, żę źIę zostały zaptsanę pytania. Zaptsarrc jest, że cyt,. ,,I'{ależy



przygotowywaĆ informacje kwąrtalne lub połroczne, zeby wiedzieć jrką lałotą
dysponuje ZLA", to nie było tak zadane pytanie. Chodziło o to, ze dyrekcjaZLA
powinna kontrolować sobie kwartalnie i półrocznie, itd. swoje wydatki w sensie
takim, ile świadczęń i planować ilość świadczeń. To zupełnie jest co innego, bo
wtedy wiadomo, ile jest ponad limitowych i ile jest nielimitowanych i to jest wtedy
zupełnie Innę znaczęnlę tego pytania. Następna sprawato, ,,trzeba oszacować punkty
na zabiegi i zmniejszyć ich wykonywanie", Nie w ten sposób to było powiedziane.
Owszem szacuje się ilość punktów na zabiegi t rozplanowuje się ich wykonywanie,
aIę z tego zapisu wynika, że zmnielszyło się ich wykonywanie. Te dwie rzeczy są
akurat sporne. Myśli, żę to wynika z nięzrozumienia pytania i skrótowego
potraktowanla anię ze złej woli.
Burmistrz powiedział, że tęraz zostaną zapisane te poprawki.
Pani Smaczyńska stwierdziła, że chodzi o to, żeby to było sensowne.
Więcej uwag nie było.
Przewodniczący Rady poddał dwuczęściowy protokół pod głosowanię: ,rza" - 4,
,rprzeciw" -0, ,owstrzymała się od głosu" - 1. Protokół został przyjęĘ.
Ad.4. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Społecznej ZLA

w Trzebnicy z dnia 26 czerwca2012 roku.
Prowadzący udostępnił zebranym ww. protokół.
Uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie: ,,rza" - 5. Protokół został
przyj ęty j ednogłośnie.

Ad.s. Omówienie aktualnej sytuacji Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego
w Trzebnicy.
Prowadzący poinformował, żę w zwtązku z tym, że nastryiła zmiana koncepcji
dotycząca Iokaltzacji nowego ośrodka zdrowia czyli Zakładu Lęczntctwa
Ambulatoryjnego, chciał poinformować Radę Społeczną ze ostateczna koncepcja,
która została przyjęta jest taka, żę na Armii Krajowej nie będzie rozbudowywane
skrzydło ośrodka zdrowta i pozostaje koncepcja przy starym ośrodku zdrowia.
Wyjaśnił,, że na to miało wpływ kilka czynników. Pierwszy to taki, że po konsultacji
Z ptacownikami ZLA i mieszkańcami Gminy doszli do wniosku, że lokalizacja
powinna pozostaĆ przy uI. Kościuszki. Druga sprawa to taka, że pojawlła się szansa,
miesiąc temu, na pozyskanie środków w ramach RPO na modemizację starego
ośrodka, W ramach tych środków budynek mogłby być termomodernizowaly,,
wymiana okien, grzejników i ocieplenie. Jest to kolejny argument, ktory przekonuje
do tego, aby ośrodek pozostał na starym miejscu. Trzeci to taki, ze powstanie nowe
skrzydło w miejscu obecnej małej architektury, która zostanie wyburzona. Pojawią
się miejsca parkingowe. To nowe skrzydło będzie połączone przeszklona częściąze
starym budynkiem. Wejście będzie od ul. Wojska Polskiego a drugie wejście będzie
jak jest stara kotłownia. Oba budynki będą mtały po 400metrów. Ostatni argument,
to taki, że koszt budowy przy starym budynku będzie relatywnie mniejszy niż na
Armii Krajowej.
Wojciech Wróbel zapytał co będzie z Pogotowiem Ratunkowym.



PrzewodniczącY Marek Długozima poinform ował, żę na razie ustalili, ze pogotowie
będzie dopóki na ul. Milickiej nie wybudująnowego punktu.
Do tej Pory Gmina nie poniosła żadnychkosztów. Budynek przy uL Armii Krajowej
będzie PrZęZnacZonY do sprzedaży. Obecne nowe Przedszkole zabęzpleczamiejsca
dla dzięci z nłszej Gminy. Weszli teraz w program ,,Maluch 2012" z panią
Agnieszką Mandrygą. Gmina j est benefi cj entem.
Wojciech Wróbel przypomniał, żejednym z wymagń, jeżeli chodzi o przychodnie
była winda,
Prowadzący potwierdził, że tak i będzie winda od strony Wojska polskiego i będzie
obsługiwać oba budynki.
Wojciech Wrobel zapytał o rozpoczęcie inwestycji.
Przewodnleząay Rady Społecznej odparł, że w przyszłym roku rozpocznie się
inwestYcja. Pogotowie będzie zburzone na końcu. Najpierw wyUuau3ą now}
budYnek, Przeniosą obsługę do nowego a potem będą."-Ó.rto*ać stary. wszystkl
po to, aby zachowac ciryłośó obsługi mieszkańców.
Wojciech Wrobel zaPytń o wniosek na termom odernizację. Była o tym mowa przy
wycofaniu się ze wspólnego projekfu.
P,rowadzącY 

. 
wyjaśnił, że tamten projekt złożyli do Ministerstwa ochrony

srodowiska do warszawy a w ramach tego będą wykonyw ać to,
Wojciech Wrobei pytń, czy jest już projekt.
Przewodniczący odparł, że sąna etapie przygotowań.
Wojciech Wrobel zapytał o kontrakty.
Przewodniczący Rady wyjaŚnił, że nie udało im się wynegocjować 2 kontraktów tj.
larymgologa i neurologa. Byli z panią dyrektor na rozmowie u dyrektora d;.
kontraktów W NFZ. Brakło im punktów. Wszystkie pozostałe kontrakty są
podpisane. W Jego ocenie jest to urzędnicze potraktowanie wniosków.
Wojciech Wróbel zapytał dlaczego brakło im punktów.
ProwadzącY wyjaŚntł, że wyprzedziły ich Oborniki. Oborniki napisały we wniosku,
Że zaPewnią opiekę neurolo giczną od 8 do 15 i dost ali za to punkty , Trzębntca
naPisała zgodnie ze stanem faktycznym i otrzymały Oborniki. Sąw stałym kontakcie
z I{FZ, z dYrektorem, który obiecał przyjrzeć się sytuacji. Prusice tę-,ż nię dostaĘ
kontraktu.
wojciech wróbel zapytń czy jestjakaś fotma odwoławcza.
Przęrvadniczący Rady powiedzia}, że wnieś}i clorłołanie. I)odał, żę tojest tyiko na 5
miesięcY. Rrashed Abu Hamedtęż starlował. Prusice równieżnie otrzymały
kontraktu. Rrashed Abu Hamed pracowałw Trzebnicy i prusicachiteznie dostał
kontraktu.
Wojciech Wróbel powiedzi ał, że to jest Taslzm,
przewodniczy Rady prosił o zapisanie tego w protokole.
Woj ciech Wróbel oznajmił, żę to był żaft.
ProwadzącY burmistrz Maręk Długozima powiędział, że nię będzie z tego robił
Żadnej SPaWY, ale upomniał Wojciecha Wróbla, żę takię słowa są nie nu *i.lr.u
i nie powinny pada c z ust radnego na pTz>rszłośc. zapytał czy się z tym zgadza,



Wojciech Wróbel odparł, żę nię do końca się zgadza, ale. . ...
Przewodniczący Rady prosił o zapsanie, że radny się z tym nie zgadza,
Woj ciech Wróbel zapytałj akie słowa.
Prowadzący odparł, że radny powiedział, że rasiści.
Wojciech Wróbel zapytŃ, ale kIo rasiści.
Przewodniczący dodał, ze z Narodowego Funduszu Zdrowta.
Następnie powiedział, że uważa, ze jest duża szansa, aby ten kontrakt otrzymac.
Lecznictwo zostało utrzymane. Jest to zasługa pani dyrektor. Są po kontroli
i placówkav,ypadłajako jedna z nallepszych placówek. Nie było żadnych zastrzeżeń
i uwag. To było brane pod uwagęprzy kontraktach,
Wojciech Wrobel zauważył. ze kontraktu nie dostali.
Prowadzący wyjaśnIł, że nie dlatego nie otrzymali, tylko dlatego, że na wniosku do
NFZ należy wypełniaó tabelki i jak w tabelkach się pisze takie rzeczy,to za to są
punkty,
Wojciech Wróbel stwierdził, ze się okazŃo, że sąlepsi.
Przewodniczący Rady powiedział, że nie są lepsi, tylko zwrócił uwagę na to, że
zapewnili opiekę neurologiaznącałodzienną przez cńy tydzień , ale ich na to stać.
Tam wystąpił prywatny Zakład Ewa-Med, który obsługuje przychodnię obornicką.
Wojciech Wróbel powiedział, że w związku z tym, ze mieli dużo nadwykonań
zręhabtlitacji, czy z tego tytułu kontrakt wzrósł.
Prowadzący odparł, że nie, pozostał na tym samym poziomie.
Wojciech Wróbel nawiązał do planów zagospodarowania i powiedziń, że był plan
na basenie.
Przewodn|ezący odparł, żę ręhabllitacja będzie w nowym budynku i zostaje przy
ZLA.
Wojciech Wróbel zapytał, ezy zastanawtał się burmistrz nad przeniesieniem
rehabilitacji na teren basęnu.
Przewodniczący Rady odparł, żę na dzień dzisiejszy jest sprawa otwarta t każdy
możę ja.kiś pomysł przedłożyć, jakoś pomóc. Były pomysły, ale wtĘe się to
z naWadami finansowymi. Dziś generalnie jest zastój.
Wojciech Wrobel zapytał czy sąplanowane zmiany oTgan|zacyjne Zal<ładu.
Przewodniczący odparł, że na dzień dzistejszy byĘ prowadzonę rozmowy, ale nie
mażadnych decyzji.
Wojciech Wróbel zapytał, czy jakieś podmioty zewnętrzne sąw to angażowane.
Prowadzący powiedział, że nie ma takiej mozliwości, jeżelibędzie, to będzie spółka,
zę I00oń udziałem Gminy.
Wojciech Wróbel uznŃ, że taka opcja się przewija.
Przewodniczący odpowiedział, ze jest to normalne, ze się rozmawla i szuka
mozliwości.
Wojciech Wróbel zapytał, żę chyba nie chodzi o to, żeby zlikwidować Radę
Społeczną i pozbyc się przedstawiciela wojewody.
Prowadzący odparł, żę nie ma takiego zamiaru.
Krystyna Smaczyńska zapytała ile kontraktów udało się podpisać,
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Przewodniczący Rady Społecznej burmistrz Marek Długozima odparł, że tyle co
bYło, oProCZ neurologa i larlmgologa. Wszystkie pozostałe zostały utrzymane.
W uzupełnieniu wyjaŚnił, że przewagą spółki jest to, że możę zatrudniaó specjalistę
t płacic mu zę swoich pieniędzy.
Na zakończenie powiedział, że jest zadowolony z pracy dyrektor, pacjenci też są
zadowoleni i personel.

Ad.6. Wolne wnioski.
WolnYch wniosków nie było. Prowadzący po Wczęrpuniu porządku spotkania
zarrknĄ posiedzenie o godz. 10:40.

Protok

Jadwi

Marek Dł*gozi,



Lista obecności
Rady Społecznej samodzielnego publicznego zakładu opieki

zdrowotnej pn. Zakład Lecznictwa Ambulatoryjnego w Trzebnicy
z posiedzenia w dniu 3. sierpnia2Ol} roku.

lmie i |{anvisko

Marek Długozima

Andrzej Łoposzko

Krystyna Smaczyńska

Mateusz stanisz

Wojciech Wróbel


